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Se n'ha parlat en algun Ple de prendre aquestes 
decisions abans dels fets consumats? L’oposició 
no té res a dir? L’Associació de Veïns sí, i és 
que no està d ’acord amb el sistema de fer les 
coses importants; si les Entitats són cridades 
per a organitzar Festes Majors i rifes, també 
tenen d'ésser convocades per altres motius.

El canvi de noms dels carrers ja és un fet; 
ens referim als noms dels carrers que tenen el 
vigent a la nostra guerra civil. La decisió es 
pren per votació popular i l ’operació de canvi 
de placa per finançament també popular (?).

La sustitució del càrrec del caporal de la 
Policia Municipal és un “Ple” a tenir en compte,

sempre i quan els veïns siguem responsables de 
les nostres obligacions, respectant les normes 
de circulació, demostrant així que la mà dura 
no és necessàriament obligada per aquests 
indrets.

En els precs i preguntes finals, un membre 
de l ’oposició va recordar al Consistori un dels 
“Buits” més injustificables des de fa molt temps. 
Si el prestigi que pot donar l ’acabament d ’una 
vegada el Parc Infantil a l ’Entitat que va llen
çar l ’idea, fos el motiu de la demora, estic 
convençut que tots els veïns, com sempre, 
prescindiran i traspassaran els possibles honors 
a qui sigui, mentre s'acabi aquesta petita obra 
esplai per a la mainada.

R.

UNR PERDUR
Amb motiu de la mostra dels productes i eines de la indústria del suro, hem demanat, com més avall podeu 

veure, el pendó de l'antic "Orfeó Catalunya", que està fet de suro i desitjàvem exposar-lo. L'Ajuntament diu que 
no en sap res. Algú sap on para? Agrairem qualsevol informació, ja que és una llàstima perdre aquest apreciat 
símbol i testimoni de l'inquietud cultural d'un passat no llunyà.
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ILMA. SRÀ.
L 'A sso c ia c ió  de V eïns pensa o rg a n itza r  per aquesta  
propera P esta  Major, una e x p o s ic ió  re la c io n a d a  amb 
l a  a a n u fa ctu ra c ió  d e l su ra , en  la  que pensem pre
sen ta r  a l  p ú b lic  difssentB productes de la  nostra  
in d iis tr la  i  mètodes de producció  que ja  són h is t ò 
r ia .  Sabedors de que obra en poder de L'Ajuntament 
e l  pendó de l ' a n t i c  "Orfeó C atalunya", que e s tà  f e t  
de su ro , i  d e s it ja n t  e x p o sa r -lo  en aq u esta  I  Mostra 
de 1 ' In d ú str ia  d e l Suro a C assà, ens adrecem a v o stè  
per t a l  de veu re'n s com plaguts en la  n ostra  p e t i c ió .

Esperant la  seva  c o n s id e ra c ió  quedem, com sempre, a 
la  seva  d is p o s ic ió .

A tentam ent,
Cassà de la  S e lv a , 29 de Maig d e l 1979.

ILMA. SRA. ALCALDE, PRESIDENT DE LA C0RPÛRAC10 MUNICIPAL DE 
CASSA DE LA SELVA.


